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Érkezett 2017 NOV 15.

Írásbeli választ igénylő kérdés !

Dr. Kövér László úr,
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló 2012 . évi
XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtan i

Dr. Trócsányi László igazságügyi miniszterhez

„Milyen írásbeli indoklással adták át Ramil Sahib Safarov büntetés-végrehajtásá t
Azerbajdzsánnak? (3) ”

címmel. A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajnálattal tapasztaltam, hogy a K/18054. számon feltett kérdésemre adott
minisztériumi tájékoztató újólag megkerüli a konkrét válaszadást az általam feltett
kérdésekre . Nem gondolom, hogy egy olyan súlyú ügyben, mint amir ől a kérdés szói, és
aminek kapcsán az alapvető jogok biztosa is a magyar kormányzati döntéshozó k
körültekintésének hiányát vetette fel, az ügy elintézhet ő lenne a nemzetközi szabályozás
általánoskodó ismertetésével . Nem a vonatkozó ET-egyezmény tartalma ugyanis a
kérdés, hanem az, miért volt ennyire "figyelmetlen" a magyar kormány egy olya n
kiadatási ügyben, aminek negatív hatása máig kézzelfogható a magyar-örmény
kapcsolatokban, és ami rontotta hazánk nemzetközi megítélését. A kérdéseim konkrét
cselekményekhez kötődnek, amire konkrét válaszok adhatók, ezért arra kérem
Miniszter urat, hogy a feltett kérdésekre érdemben szíveskedjék válaszolni .

Mindezek alapján újólag kérdezem Miniszter urat:

1. Valós-e az az információ, hogy Azerbajdzsán magyarországi nagykövete 201 2
júliusában Szijjártó Péternek, a Miniszterelnökség akkori külügyi és külgazdasági
államtitkárának adta át azt a kérelmet, amiben kezdeményezték az- elítélt személ y
büntetése végrehajtásának átadását, és Szijjártó Péter továbbította a kezdeményezést a z
igazságügyért felel ős miniszterhez? Ha ez az információ valós, akkor kérem jelezze,
milyen álláspontot vagy véleményt fűzött az azeri kérelemhez az akkor i
Miniszterelnökség.

2. Tisztában volt-e az igazságügyért felelős miniszter és az általa vezetett minisztérium a
Ramil Sahib Safarov büntetés-végrehajtásának átadása kapcsán zajlott döntési folyama t
során, hogy a Magyarországon elítélt személlyel szemben Azerbajdzsánban az azer i
alkotmány és más jogszabályok alapján kegyelmet gyakorolhatnak?
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3. Kért és kapott-e határozott, írásos garanciát a magyar kormány az azeri kormánytó l
arra nézvést, hogy az elítélt személy hazájában a büntetés-végrehajtás átadása után ne m
kap kegyelmet vagy ha mégis, az azeri fél előzetesen kikéri a magyar fél véleményét vagy
egyetértését?

4. Mi a magyarázata annak, hogy a 2012 . július 26-án Budapesten átadott azeri
kérelemről rendkívüli gyorsasággal, már augusztus 6-án meghozta döntését a z
igazságügyért felelős miniszter úgy, hogy addig az azeri fél még nem is értesítette a
magyar felet arról, hogy az átszállítást követően a büntetés végrehajtását miként fogj a
foganatosítani?

Budapest, 2017. november "K

Demeter Márta
(LMP)
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